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《怎样让眉毛浓密有型？染眉！》

If there’s one thing we can all agree on, great brows lift your face every time.

如果有一件事我们都赞成，那就是眉粉让你容光焕发。

One of the face’s most important features, it’s no surprise that a lot of people prefer
to have their brows done through semi-permanent processes like microblading, brow
lamination or eyebrow tinting. Having great brows always doesn’t just make you look
good; it also cuts your getting ready time in half.

眉毛是脸部最重要的特征之一，毫不奇怪大多数人会选择半永久式的方式来修眉，比
如半永久纹眉、塑眉、染眉。使用眉粉不仅让你漂亮，而且能让你的准备时间减少一
半。

In this piece, we have unlocked everything you need to know about eyebrow tinting in
one place and provided answers to any possible questions you might have.

本文中，我们解锁了一切你需要知道的关于染眉的事情，并解答了你可能存在的所有
疑问。

What Is Eyebrow Tinting?
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什么是染眉？

This beauty process involves temporarily colouring the brow hairs with a stain similar to
your skin colour; making sure to fill in thinner spaces within the brow. Tinting your
brows add definition and shape to your brows.

这个美容过程需要用贴近皮肤颜色的染料给眉毛暂时染色。请务必填满眉毛较小的空
隙，染眉让你的眉毛轮廓清晰，且有形。

The human brow is filled with soft, fine vellus hair, which, when tinted, creates fuller,
thicker brows adding depth and dimension to your brows.

人的眉毛布满了柔软细腻的绒毛，染上颜色后，眉毛就会变得更浓密、更饱满，从而
增加眉毛的深度和维度。

One important detail to note is the first result; the stain only lasts for a week while the
colour on the hair strands will grow out between two to four weeks.

需要注意的一个重要细节是，染色剂只能维持一个星期，2-4周后眉毛上的颜料会逐渐
脱落。

This semi-permanent makeup trend leaves you with full natural brows, which enhances
your face, giving you a youthful appearance.

这种半永久潮流化妆方式让你拥有完全自然的眉毛，它凸显你的脸部特征，给你年轻
漂亮的容颜。

Prepping For Your Appointment

准备预约

When prepping for an eyebrow tint, the first step is to find a professional aesthetician.

预约染眉的第一步就是找到一位专业的美容师。

once you find one, you’ll need to have them conduct a pre-procedure checkup to rule
out allergies. Many eyebrow tints contain para-phenylenediamine (PPD), which might
irritate the thin skin around the eyes. As such, your aesthetician should conduct a patch
test before applying the dye to remove the risk of infection.

找到后，你需要让他们给你做个预检查，排除过敏可能。很多染眉剂含有对苯二胺(P
PD)，可能会刺激眼睛周围的薄皮。正因为如此，你的美容师在染眉前需要对你进行
斑贴试验，以排除感染风险。
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You’d also need to communicate your desired result and colour to your provider
before your appointment. One tip to choosing the right colour for your eyebrow tint is
to opt for one that mimics the deepest shade found in the hair on your head for a more
natural look. For definition, choose a colour that is one to two shades deeper than the
base tone of your hair.

预约前你还需要和美容师商量好理想的染眉效果和颜色。要选择正确的颜色，建议选
择你头发最深颜色，这样看起来更自然。确切说来，就是选择比你头发基调深一到两
个色调的颜色。

Finally, be prepared for the difference. Your face might appear different once the process
is completed, but you’ll surely have gorgeous brows at the end.

最后，准备好迎接差别吧。染眉完成后，你的脸会变得不一样，但是，最后，你肯定
会拥有非常漂亮的眉毛。

How The Process Works

怎样染眉？

Eyebrow tinting typically takes around 15 minutes. Your aesthetician will start off by
cleaning and prepping your brow area. Next, they’ll mix a dye in a custom shade for
you to create the most natural look and apply the dye.

染眉基本上需要约15分钟。你的美容师会先给你洗眉，做眉区准备，接着，他们会调
好定制的色调以打造最自然的妆容，并开始染色。

once applied, it’ll be left on for several minutes, depending on the results you desire.
Darker brows take much longer, while light brows need be left on for only a short period.

上色后染料会留在你的眉毛上几分钟的时间，这取决于你所选的颜色。深颜色的染料
留的时间长些，而浅颜色的染料只需要留很短的时间。

Aftercare

护理

To ensure the best results, make sure to keep your brows for the first 12-24 hours after
tinting. Avoid rubbing and scrubbing your brows to ensure the tint lasts longer.

为了确保最好的效果，请保证在染眉后的12-24小时内保持眉毛干燥。不要擦洗眉毛以
更久地保持眉妆。
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Remember always to groom your brows using a brow gel, especially if you have thick,
coarse brows. Brush the gel upwards for a fuller look.

记得经常用眉胶刷洗眉毛，尤其是你拥有浓密的眉毛的时候。往上刷眉胶，眉毛更饱
满。
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